
Gemeente Land van Cuijk  

T.a.v. College van B&W inzake Vergunning Zonnepark Ijzerbroek Sint Hubert, raadsleden 
en Griffie.  

 

Onderwerp: bezwaar tegen zonnepark ijzerbroek Sint Hubert. 

 

 

Hierbij willen wij bezwaar uiten tegen zonnepark ijzerbroek,  wat reeds al vergund is in 
2021! Ook toen hebben wij bezwaar gemaakt gezamenlijk met buren. Dit plan werd ons 
door Sunvest en Familie Linders medegedeeld, “Het zonnepark komt op de aangeduide 
plek, we kunnen eventueel rekening houden met bepaalde wensen m.b.t. aanleg”. Maar 
het zonnepark komt er. Na aangegeven te hebben dat het uitzicht op de zonnepanelen 
voor ons heel overheersend zal zijn, daar dit nu immers een vrij landelijk uitzicht is. Het 
park is toen iets aangepast,  begint iets verder weg in 1 hoek vanuit ons uitzicht.  

 Verder hadden wij de bedenkingen dat vergunning aanvraag weinig kans maakte, 
immers het betreffende gebied stond ingetekend als kleinschalig gebied voor 
zonneparken! Dit betreft geen kleinschalig project,  onder de noemer van 2 keer 5 Ha. 
lijkt het minder groot, ook omdat er toen nog 2 partijen waren, namelijk Sunvest en fam. 
Linders. Toch heeft de toenmalige gemeente Mill dit genegeerd en de vergunning 
afgegeven.  

We maken ons zorgen over de impact die een dergelijk grootschalig project zal hebben 
op de natuurlijke omgeving en het karakter van het gebied. Wat een aantasting van dit 
mooie stukje landelijke gebied, goede landbouwgrond en natuurlijk aanzicht gaat 
verloren als dit zonnepark er komt. De geplande ontwikkeling zal afbreuk doen aan de 
lokale flora en fauna. De afstand tussen woningen en zonnepark is te weinig en het 
zonnepark zou ook erg dicht bij het dorp gesitueerd worden.  

Gelukkig zijn er allerlei strubbelingen, waardoor het park (nog ) niet tot realisatie is 
gekomen, waar eerst Sunvest en fam Linders samen deze 2 zonneparken zouden 
aanleggen en beheren, staat nu het geheel van de aanvraag op Sunvest.( valt ook niet 
onder kleinschalig)  Voor een wijziging in aanleg i.v.m.  1 aanwezige aansluiting,  tweede 
aansluiting laat nog op zich wachten, te laat aangevraagd door exploitant! Gaan ze ervan 
uit een nieuwe vergunning op dezelfde basis als waar in 2021 de eerste vergunning is 
afgegeven aan te kunnen vragen,  dit kan toch niet. 

Verder is de communicatie met Sunvest zeer beperkt te noemen,  er zijn vele inwoners 
van st. Hubert, die tot voor kortgeleden, nog nooit gehoord hadden van de plannen voor 



aanleg van zonnepark ijzerbroek.  Ook de betreffende wijzingen zijn niet besproken met 
direct betrokken bewoners. 

Het verzoek om deze voorgenomen plannen nog eens te heroverwegen en zeker de nu 
geldende regels van het huidige beleid t.a.v. zonneparken mee te nemen in deze 
aanvraag en niet die van 2021!  

We hopen dat de bezwaren serieus genomen worden en dat er rekening gehouden wordt 
met de belangen van de lokale gemeenschap en het behoud van ons waardevolle 
landschap in het Land van Cuijk.  

 

Met vriendelijke groeten,  

T. van Elk 

J. Broeks  

 

 st. Hubert 

 

 


